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Zápisnica z neplánovaného 6. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Galante,                   

konaného dňa 25.04.2023 

 
Prítomní na rokovaní: 
Poslanci MsZ:  

Mgr. Zsolt Barczi, Mgr. László Biró, PaedDr. Peter Černý, PhD., Mgr. Lucia 

Galambosová, Ing. Mikuláš Horváth, Tomáš Horváth, Ing. Zoltán Kővágó, JUDr. 

Denisa Očenášová, Mgr. Miroslav Štibráni, Peter Tomič, PhDr. Marta Vajdová, Peter 

Závodský, JUDr. Peter Wolf, MUDr. Valéria Mýtniková, JUDr. Peter Zelinka, Mgr. Juraj 

Bottka, Zsolt Takáč, Ing. Augustín Popluhár 

Ospravedlnený: MUDr. Ervin Chomča    

Mestský úrad Galanta : 

Peter Závodský – viceprimátor mesta, Ing. Ján Poľakovský – prednosta, JUDr. Miriam 

Šablatúrová, Ing. Juraj Srnka, PhD., Mgr. Zuzana Morovičová, MVDr. Gábor Pallya  

Ďalej prítomní:  

Ing. Jozef Huber – konateľ spol. GALANDIA, s r.o. 

Peter Závodský – viceprimátor mesta 

- otvoril neplánované 6. zasadnutie MsZ 
- v úvode ospravedlnil z neúčasti pána primátora Mgr. Petra Koleka 
- požiadal prítomných poslancov, aby sa prezentovali: z celkového počtu poslancov 

19 je prítomných 17 poslancov 
- konštatujem, že rokovanie mestského zastupiteľstva je uznášaniaschopné  
- ďalej predkladám na schválenie návrh programu dnešného zasadnutia 

PROGRAM: 
 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie 

3. Schválenie mimosúdnej dohody  
4. Informácia k rozpočtovému opatreniu primátora mesta č. 3 – TC GALANDIA   
5. Záver 

 

- sú k takto predloženému návrhu programu pripomienky, resp. pozmeňujúce 
návrhy, prosím hlasujme 
 

Hlasovanie:   
Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní        :   17 
Za                 :    17  
Proti              :     0  
Zdržalo sa     :     0 
Nehlasovalo  :     0 
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- konštatujem, že návrh programu rokovania bol schválený   
-  predkladám návrh na zloženie návrhovej komisie v zložení:  Mgr. Lucia 

Galambosová, PhD. Marta Vajdová, JUDr. Peter Zelinka 
-  prosím hlasujme o zložení návrhovej komisie 
 

Hlasovanie:   
Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní        :    17 

 Za                 :    17 
 Proti              :     0  

Zdržalo sa     :     0 
Nehlasovalo  :     0 
 
- konštatujem, že návrhová komisia bola schválená 
- predkladám návrh na overovateľov zápisnice: PaedDr. Peter Černý PhD., Zsolt 

Takáč 
- prosím hlasujme o tomto návrhu 
 
Hlasovanie:   
Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní        :   18 

 Za                 :   17 
 Proti              :     0  

Zdržalo sa     :     1 
Nehlasovalo  :     0 

 
- konštatujem, že overovatelia zápisnice boli schválení 

Skrutátormi dnešného zasadnutia sú: Mgr. Zuzana Morovičová, Alena Deáková 

Zapisovateľka: Alena Deáková 

Bod č. 3 - Schválenie mimosúdnej dohody  

JUDr. Miriam Šablatúrová  - uviedla materiál                                              

Peter Závodský    - rozprava 

JUDr. Peter Zelinka 

- na doplnenie – materiál bol predložený na Legislatívno-právnu komisiu, požiadal 
hlavného kontrolóra, aby vysvetlil o čo sa jedná a čom idú poslanci hlasovať.  

Peter Závodský 

- mimosúdna dohoda má v sebe nejakú istinu, úrokov z omeškania sa Mgr. Kolek 
vzdal, ocenil prístup JUDr. Boľovej, ktorá sa vzdala svojich nárokov na trovy 
konania. Súdne pojednávanie bolo zvolané na 11.05.2023 čo je dôvod, že sme 
museli zvolať toto mimoriadne zasadnutie MsZ.  
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MVDr. Gábor Pallya 

- bol som požiadaný, aby som dal stanovisko k danému materiálu 
- mesto Galanta je v spore s riaditeľom MsKS, vtedy funkciu vykonával Mgr. Peter 

Kolek. Bývalý primátor riaditeľovi MsKS bez udania dôvodu, bez prerokovania  v 
odborovej organizácii, bez včasného oboznámenia atď., odňal osobný príplatok. 
Bol porušený Zákonník práce. Postihnutý zamestnanec Mgr. Kolek sa obrátil na 
súd. Medzitým prebehli komunálne voľby a primátorom sa stal Mgr. Peter Kolek, 
ktorý žaloval mesto. Momentálne je stav taký, že štatutárny zástupca je totožný so 
žalobcom. Právny zástupca žalobcu navrhol mestu, aby mesto uzavrelo  
mimosúdnu dohodu, čo je pre mesto výhodnejšie ako začať tento spor.  Preto 
odporúčam, aby MsZ v Galante schválilo túto mimosúdnu dohodu, je to morálne 
a ekonomicky výhodné pre mesto Galanta.  

PhD. Marta Vajdová, PhD. 

- takto isto by sme pristupovali aj ku každému inému riaditeľovi alebo vedúcemu 
funkcionárovi mestskej spoločnosti  

Peter Závodský 

- prosím návrhovú komisiu prečítať návrh na uznesenie         

 JUDr. Peter Zelinka 

- návrh uznesenia k Bodu č. 3 - Schválenie mimosúdnej dohody v zmysle 
predloženej písomnej predlohy  

U z n e s e n i e 

Mestské zastupiteľstvo v Galante v súlade s ustanovením § 11 ods. 4 zákona                                
č. 369/1990 Zb. z. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

schvaľuje 
Dohodu o mimosúdnom urovnaní 

a   žiada 

poverenú riaditeľku MsKS vyplatiť v zmysle Dohody o mimosúdnom urovnaní hrubú 
mzdu vo výške 8.824,50 Eur. 

Termín: v riadnom výplatnom  termíne MsKS 

Hlasovanie:   
Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní        :   18 

 Za                 :   18 
 Proti              :     0  

Zdržalo sa     :     0 
Nehlasovalo  :     0 
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- konštatujem, že uznesenie bolo schválené 

Bod č. 4 - Informácia k rozpočtovému opatreniu primátora mesta č. 3 – TC 

GALANDIA   

Peter Závodský    - uviedol materiál                                              

      - rozprava 

JUDr. Denisa Očenášová 

- otázka na p. konateľa – na čo bolo použitých 34tis.€? 

Ing. Jozef Huber – konateľ TC Galandia 

- na účet bolo Galandii zaslaných 34 tis.€, ktoré majú slúžiť na znovuspustenie 
Galandie, na zabezpečenie aktuálnych prevádzkových nákladov, ktoré priebežne 
vznikajú a niektoré sú historicky dané. Z uvedenej sumy sme uhrádzali aj záväzky 
z predchádzajúcej činnosti Galandie, sú to záväzky do AVA-stavu.  

JUDr. Denisa Očenášová 

- záväzky AVA-stavu boli na prvom mieste pred zabezpečením   prevádzky 
Galandie?  

- Galandia sa má otvoriť 1. júna bude Vám postačovať čas aj peniaze?  

Ing. Jozef Huber – konateľ TC Galandia 

- ako povedal pán viceprimátor, v pláne sú ďalšie prostriedky, ktoré by mala 
Galandia dostať od mesta  

- objednávky nemôžu odchádzať, pokiaľ nemáme finančné prostriedky – čo by som 
trochu rozporoval – vysvetlil 

Mgr. Zsolt Barczi 

- kedy sa plánuje otvorenie  letnej sezóny v Galandii?  
- ktoré sú tie nevyhnutné práce, aby mohla byť Galandia spustiť do prevádzky   

Ing. Jozef Huber – konateľ TC Galandia 

- plán otvoriť Galandiu je k 01. júnu najneskôr k 15. júnu. Všetko závisí od finančných 
prostriedkov.  

- nevyhnutné práce – prioritná je technológia 

Peter Závodský – viceprimátor 

- takú výšku financií, ktorú požaduje Galandia momentálne nemáme. Z minulého 
roku nám prešli výdavky, ktoré boli zaplatené v tomto roku, z peňazí ktoré ešte 
mesto nedostalo. To sú výdavky, ktoré mali byť kryté z minuloročného rozpočtu.  
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Mgr. Juraj Bottka – poslanec 

- navrhol, aby všetky finančné prostriedky, ktoré pôjdu do Galandie a na čo budú 
použité boli zverejnené v Galantských novinách, aby o tom bola informovaná 
verejnosť     

Peter Závodský - viceprimátor 

- dobrá pripomienka, pri stretnutí Vám odprezentujem na aký účel, v ktorom mesiaci, 
z akých zdrojov a pod. budú peniaze použité povieme si k tomu viacej 

MUDr. Valéria Mýtniková – poslankyňa 

- v mesiaci december bola skolaudovaná Galandia a mala ísť do prevádzky. 
Kolaudačné rozhodnutie treba dať k dispozícii konateľovi, aby vedel v akom stave 
bola Galandia pred spustením v decembri 2022.  

Peter Závodský – viceprimátor 

- s pánom Huberom sa nám veľmi dobre spolupracuje po každej stránke.  Do 11. 
mája budeme kompletne zodpovedne pripravení a bude to prediskutované 
s poslaneckým zborom.  

PhDr. Marta Vajdová, Phd. – poslankyňa  

- rezonovala tu spoločnosť AVA-STAV 
- otázka na pána konateľa – prečo nedostali poslanci tabuľku záväzkov, ktoré išla 

Galandia platiť zo sumy 34tis.€?   
- odkedy ste v pozícii konateľa Galandie? 
- riešili ste pred Vašim zvolením výberové konania na obsadenie pracovných pozícií 

v Galandii?  

Ing. Jozef Huber – konateľ Galandie 

- v pozícii konateľa som od 1. apríla 2023 
- neriešil som výberové konania pred mojim zvolením 

Ing. Zoltán Kővágó – poslanec  

- na finančnej komisii Vám bolo odsúhlasených 36 500€ na rekonštrukciu strechy 
nad reštauráciou, dostali ste už tieto finančné prostriedky?  

Peter Závodský – viceprimátor 

- na finančnej komisii sme presunuli 34tis.€ do Galandie. Tento materiál pripravil 
MsÚ a pripravoval ho len ako informáciu o rozpočtovom opatrení, ktoré finančná 
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komisia už schválila.  MsZ dnes neschvaľuje túto transakciu len to berie na 
vedomie.  

- AVA-STAV – za bývalého vedenia mesto Galanta financovalo všetky došlé faktúry, 
ktoré prišli. Galandia nezaplatila 100% svojmu dodávateľovi  lebo si ponechala 
zádržné.  Galandi ich neoprávnene zadržiavala. Boli tam úroky z omeškania vo 
výške 6 300€. Mesto Galanta vstupuje do rokovania so spol. AVA-STAV o urovnaní 
vzťahov. 

- spol. Galandia má záväzok voči spoločnosti Bysprav s r.o. vo výške 15tis.€, o čom 
MsZ nemalo vedomosť, aj tieto peniaze musíme vrátiť. 

Ing. Zoltán Kővágó – poslanec 

- bola už objednaná strecha na rekonštrukciu, v akom je to stave 

Ing. Jozef Huber – konateľ Galandie  

- na Galandiu som požadoval väčšiu čiastku finančných prostriedkov, aby mi bola 
zaslan. Na to aby som vedel začať vykonávať nejaké práce rekonštrukčné a na 
prevádzku, aby bola funkčná, sú tam zamestnanci, prevádzkové náklady. 
Prichádzajú faktúry aj z obdobia, kedy bola Galandia zatvorená, ďalej je tam 
zádržné, pôžička a pod.  

- Momentálne som v stave, že neviem robiť objednávky na niektoré práce lebo 
finančné prostriedky nemám  

- pripravujeme všetky veci tak, že ak budem mať  finančné prostriedky na účte po 
11. máji, aby som vedel rozbehnúť rekonštrukcie, zadal objednávky, vyplatil 
zálohové platby, aby práce začali čo najrýchlejšie.  

Peter Závodský – viceprimátor 

- časť areálu TC Galandia vlastní mesto Galanta, ak sa rekonštrukcia týka tejto časti 
musí ju platiť mesto Galanta. Preto výdavky na opravu strechy vo výške 36 500€ 
sme realokovali, a sú to výdavky mesta, aby sme mohli vystaviť objednávku.   

- 34tis.€ to sú peniaze, ktoré odišli do Galandie a boli použité na zádržné a na 
prevádzkové náklady  

- sme pri finančnej transakcii dvoch rozpočtových opatrení 

Ing. Jozef Huber – konateľ Galandie  

- uviedol som veci na správnu mieru, musím riešiť problémy a nedostatky, ktoré 
zostali z predchádzajúceho vedenia čo sa mohlo doriešiť, keď bola Galandia 
zatvorená.  Toto mohlo byť už dávno uzatvorené a my sme sa mohli dnes venovať 
plne len veciam spojených so znovuspustením Galandie.  

- Galandiu vnímam ako vodný svet s veľkým potenciálom, verím, že sa Galandiu 
podarí spustiť najneskôr 15. júna. Urobím všetko preto, aby sme prevádzku otvorili.  

Mgr. László Biró – poslanec 

- otázka na pána konateľa – či vidí šancu, že Galandiu z tejto ťažkej situácie 
dostane?   
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Peter Závodský – viceprimátor 

- pán Ing. Huber mi poslal návrh finančného plánu na rok 2023, ktorý poslancom 
odprezentujem a je vyrovnaný. Sú tam len nevyhnutné veci.  

Mgr. Juraj Bottka 

- každý z nás bude nápomocný, aby sa Galandia rozbehla 
- bolo podané trestné oznámenie v rámci Galandie? 

Peter Závodský – viceprimátor 

- ďakujem za podporu Galandii 
- trestné oznámenie bolo podané hlavným kontrolórom 

JUDr. Peter Zelinka - poslanec 

- návrh uznesenia k Bodu č. 4 v zmysle predloženého písomného uznesenia 

U z n e s e n i e 

Mestské zastupiteľstvo v Galante v zmysle § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov 
 
berie na vedomie 
 

informáciu k rozpočtovému opatreniu primátora mesta č. 3 – TC Galandia. 

Hlasovanie:   
Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní        :   18 

 Za                 :   18 
 Proti              :     0  

Zdržalo sa     :     0 
Nehlasovalo  :     0 
 
- konštatujem, že uznesenie bolo schválené 
- vyčerpali sme program neplánovaného 6. zasadnutia MsZ, ďakujem za účasť 

a MsZ považujem za ukončené 
- všetkých poslancov pozývam na krátku avizovanú poradu 
 

 

 

...........................................   ............................................... 

Mgr. Peter Kolek v.r.     Ing. Ján Poľakovský  v.r.                                                                   

primátor mesta                    prednosta MsÚ                       
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Overovatelia: 

 

PaedDr. Peter Černý, PhD. v.r.   ............................................ 
 
 

Zsolt Takáč v.r.                 ................................................ 

 

 

 

 

 

Zapísala: Alena Deáková                                 

V Galante, 11.05.2023 

 

  

 

 

    

  

 


